

Disclosure of Material Information

To: Bahrain Bourse;

The Bank of Bahrain and Kuwait BSC would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين

يعلن بنك البحرين والكويت عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	16 June 2021	16 يونيو 2021	التاريخ
Company Name	Bank of Bahrain and Kuwait BSC (“BBK”)	بنك البحرين والكويت	إسم الشركة
Trading Code	BBK	BBK	رمز التداول
Subject	Progress update regarding the MOU signed with Ithmaar Holding (“IH”) BSC	آخر المستجدات بخصوص مذكرة التفاهم مع شركة الإثمار القابضة	الموضوع
Material Information	Ithmaar Holding and BBK, supported by their respective advisors, concluded phase 1 of the preliminary due diligence study. BBK’s feedback with the results of the due diligence study conducted on the transaction was submitted to Ithmaar Holding. The feedback will be evaluated by Ithmaar’s Board of Directors during June 2021. Further material information will be announced in due course.	اختتم بنك البحرين والكويت وشركة الإثمار القابضة المرحلة الأولى من الإجراءات المتعلقة بدراسة التقييم والعناية الواجبة الأولية وذلك بدعم من مستشاريهما. وقد تم إرسال خطاب من قبل بنك البحرين والكويت إلى شركة الإثمار القابضة بنتائج دراسة التقييم والعناية الواجبة سابقة الذكر. وعليه سيتم تقييم هذا الرد من قبل مجلس ادارة اثمار خلال شهر يونيو 2021. وسيتم الإعلان عن المزيد من المعلومات الجوهرية في حينها وذلك حسب اللوائح والقوانين ذات الصلة.	المعلومات جوهرية

<p>Previous relevant disclosures (if any)</p>	<p>BBK and Ithmaar Holding executed MOU on 14th September 2020 related to the acquisition by BBK of certain assets pertaining to Ithmaar Holding.</p> <p>On 14th October 2020, progress announcement made related to the appointment of financial advisors by the two entities.</p> <p>On 15th November 2020, progress announcement made related to the appointment of financial advisors and Board of Directors meeting to discuss the implementation of the MoU.</p> <p>On 14th December 2020, progress announcement made related to the appointment of financial advisors and the discussion between the parties in refining the list of assets that will form the transaction.</p> <p>On 17th January 2021, BBK announcement made related to the appointment of Emirates NBD Capital Ltd and other preparatory work towards the starting of the Due Diligence.</p> <p>On 9th February 2021 Clarification of BBK's Chairman interview with a newspaper.</p> <p>On 14th February 2021 – Progress announcement with regards to the appointment of accounting and legal advisors and the start of the Due Diligence.</p> <p>On 14th March 2021 – Progress announcement with regards to the appointment of EY consulting</p>	<p>في تاريخ 14 سبتمبر 2020 تم توقيع مذكرة التفاهم بين بنك البحرين والكويت والإثمار القابضة بما يتعلق بعملية الاستحواذ على بعض الأصول التي تخص شركة الإثمار القابضة.</p> <p>وفي 14 أكتوبر تم الإفصاح عن التطورات من قبل الطرفين بشأن تعيين المستشارين الماليين.</p> <p>في 15 نوفمبر 2020 تم الإعلان عن آخر المستجدات المتعلقة بتعيين المستشار المالي واجتماع مجلس الإدارة الذي تم فيه مناقشة تنفيذ مذكرة التفاهم.</p> <p>في 14 ديسمبر 2020 تم الإعلان عن آخر التطورات المتعلقة بتعيين المستشار المالي، و مناقشة الأصول التي سيتم إدراجها ضمن إطار الاستحواذ.</p> <p>تم الإعلان في 17 يناير 2021 عن تعيين بنك البحرين و الكويت لشركة الإمارات دبي الوطني كابيتال ليميتد كمستشار مالي رئيسي، فضلاً عن الإجراءات التحضيرية الأخرى لبدء دراسة التقييم</p> <p>تم إصدار بيان توضيحي في 9 فبراير 2021 فيما يخص المقال المنشور عن المقابلة التي أجريت مع رئيس مجلس إدارة البنك.</p> <p>تم الإعلان في 14 فبراير 2021 عن آخر المستجدات بخصوص تعيين مستشار التدقيق و المستشار</p>	<p>إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)</p>
--	---	---	---

	<p>WLL and Freshfields Bruckhaus Deringer LLP.</p> <p>Between the 14th of April and 13th of May 2021, BBK and IH supported by their respective advisors have constructively been engaged in Due Diligence considerations.</p>	<p>القانوني و مباشرة الإجراءات اللازمة لتنفيذ دراسة التقييم.</p> <p>تم الإعلان في 14 مارس 2021 عن تعيين شركة إرنست و يونغ للاستشارات ذ.م.م. و شركة فريشفيلدز بروكهوس درينغر.</p> <p>لقد شارك كل من بنك البحرين والكويت وشركة الاثمار القابضة في الفترة ما بين 14 أبريل و 13 مايو 2021 في الاجراءات المتعلقة بدراسة التقييم و العناية الواجبة بشكل بناء وذلك بالتنسيق من مستشاريهما.</p>	
--	---	---	--

Name	Dr. AbdulRahman Ali Saif	د. عبد الرحمن علي سيف	الإسم
Title	Group Chief Executive	الرئيس التنفيذي للمجموعة	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
		 <p>Dr. AbdulRahman Ali Saif Group Chief Executive Level V</p>	